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doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
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prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
doc. Ing. Jan Řezníček, CSc. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
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Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
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prof. Ing. Bc. Karel Dušek, Ph.D., garant SP Udržitelné energetické systémy a technologie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



RADA PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 
 
 
 
 
 
 
 
Pořad jednání: 

1) Schválení programu 82. zasedání ze dne 18. 03. 2025. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program zasedání. 
b) RVH schválila program 82. zasedání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	81. zasedání RVH ze dne 18. 02. 2025. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis zasedání. 
b) RVH schválila zápis ze 81. zasedání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval členy RVH o nominaci členů do Rady NAÚ ze 
strany České konference rektorů. Od 1.3. vstoupila v	účinnost Novela 
zákona o vysokých školách, v	rámci které bude od 1. července fungovat 
nový akreditační úřad. 
 

4) Projednání konceptu DSP Udržitelné energetické systémy a technologie (FEL). 
a) Garant SP prof. Dušek představil změny v	konceptu DSP Udržitelné 

energetické systémy a technologie na základě připomínek RVH 
vznesené na únorovém zasedání. Profil absolventa byl doplněn a 
upřesněn, představeny byly i příklady disertačních prací a výhled 
personálního zabezpečení. 

b) Prof. Hájek okomentoval navržený výhled personálního zabezpečení, 
zejména plánované habilitace školitelů. Proběhla diskuze ohledně míry 
zapojení fakult, prof. Macek nabídl spolupráci Fakulty strojní. Prof. Tvrdík 
dále upozornil na problematiku velkého množství doktorských 
studijních programů na FEL.  

c) RVH souhlasně projednala koncept DSP Udržitelné energetické systémy 
a technologie. 

 

Hlasování:  
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Pro Proti Zdrželi se 
15 0 0 

 

5) Informace prorektorky pro rozvoj a strategie týkající se doporučení RVH z	Dodatku 
Zprávy o kvalitě za rok 2023. 

a) Prorektorka Kramaříková představila tabulku situační zprávy týkající se 
doporučení RVH z	Dodatku Zprávy o kvalitě za rok 2023. Do přípravy 
zprávy jsou kromě prorektorů zapojeni i proděkani. V	souvislosti s	tímto 
plánem vzniká strategie internacionalizace, do tohoto zapojení byli do 
budoucna přizváni i členové RVH.  

b) Prof. Hájek upozornil na to, že tabulka neobsahuje dílčí opatření, které 
RVH požadovala od vedení univerzity vyřešit. Prof. Jirásek doplnil, že 
některé indikátory nesouvisí s	tím, jak opatření řešit. Dle rektora Petráčka 
byla tabulka vedení univerzity předložena, jednání jsou ale dlouhá a 
prosazení nových opatření není v	této době snadné ani na vedení ani na 
Vědecké radě nebo na fakultách. Prof. Jirásek vybídl vedení univerzity 
k	vyslání jasného signálu fakultám, které požadují, aby se tato opatření 
sjednotila na univerzitní úrovni.  

c) RVH ČVUT konstatuje, na základě situační zprávy přednesené paní 
prorektorkou Kramaříkovou, že vedení ČVUT dosud neučinilo konkrétní 
opatření vycházející z rámcových doporučení tykajících se zvyšování 
kvality na ČVUT a uvedených v kapitole 6 Dodatku ke Zprávě o vnitřním 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností ČVUT 
za rok 2023. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 

6) Schválení akreditace NMSP Kvantová informatika a Quantum Informatics (FIT). 
a) Předseda hodnoticí komise doc. Pajdla představil Zprávu hodnoticí 

komise. Oba posudky byly kladné, poukazovaly ale na menší nedostatky 
ve studijních programech. Komise na tyto nedostatky fakultu upozornila, 
která velmi rychle připomínky zapracovala. Komise tak doporučuje 
studijní programy ke schválení.  

b) Proběhla diskuze, zda neudělit akreditace studijním programům pouze 
na 5 let nebo zda vyžádat kontrolní zprávy.  
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c) RVH udělila akreditaci studijním programům Kvantová informatika a 
Quantum Informatics na dobu 10 let a žádá fakultu o formální aktualizaci 
akreditačních spisů ve vazbě na vypořádání připomínek hodnoticí 
komise do 14 dnů. RVH bude informována o naplnění tohoto požadavku 
na dubnovém zasedání. RVH dále požaduje odevzdání vnitřního 
hodnocení studijních programů po 3 ukončených akademických rocích.  

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

7) Schválení prodloužení akreditace BSP Technologie údržby letadel a schválení 
kontrolní zprávy vyžádané NAÚ (FD). 

a) Předseda hodnoticí komise doc. Řezníček představil Zprávu hodnoticí 
komise. Prof. Novák vytknul pouze starou studijní literaturu. Jedná se ale 
o staré předpisy, které jsou však stále platné. Doc. Řezníček varoval, že 
k	důvodu velkého počtu matematiky, nemusí někteří studenti tuto 
náročnost zvládnout. Je otázkou, zda letečtí inženýři potřebují tak 
náročný stupeň matematiky. Mezi členy RVH proběhla diskuze ohledně 
profilu studia. Doc. Řezníček doplnil, že v	rámci žádosti o prodloužení 
akreditace došlo k	naplnění vyžádané kontrolní zprávy NAÚ týkající se 
personálního zabezpečení.  

b) RVH schválila prodloužení akreditace studijního programu na dobu 10 
let. Požadavky NAÚ k	předložení kontrolní zprávy týkající se personálního 
zabezpečení byly v	rámci prodloužení akreditace naplněny. 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

8) Schválení Vnitřního hodnocení DSP Inženýrství životního prostředí a 
Environmental Engineering (FSv). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jiříček představil zápis ze 
schůze. Hodnocení je celkově kladné i přes některé výtky pracovní 
skupiny. Oborová rada obsahuje jednu členku bez habilitace. 

b) RVH schválila vnitřní hodnocení studijních programů s	doporučením, aby 
interní členové oborových rad byli habilitovaní.  
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

9) Schválení podstatných změn NMSP Informatics týkající se změny specializace 
Computer Science. 

a) Doc. Pajdla, předseda hodnoticí komise, představil Zprávu hodnoticí 
komise. Žádost fakulty o podstatnou změnu ve specializaci Computer 
Science je bez problému a doc. Pajdla ji doporučuje ke schválení.  

b) RVH schválila podstatné změny NMSP Informatics týkající se úpravy 
specializace Computer Science. 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

10) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Stavební inženýrství (FSv). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jiříček navrhuje jako její členy 
Ing. Alenu Zemanovou, Ph.D. a doc. Ing. Miroslava Sýkoru, Ph.D. 

b) RVH schválila Ing. Alenu Zemanovou, Ph.D. a doc. Ing. Miroslava Sýkoru, 
Ph.D. jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

11) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Civil Engineering (FSv). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jiříček navrhuje jako její členy 
Ing. Alenu Zemanovou, Ph.D. a doc. Ing. Miroslava Sýkoru, Ph.D. 

b) RVH schválila Ing. Alenu Zemanovou, Ph.D. a doc. Ing. Miroslava Sýkoru, 
Ph.D. jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
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Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

12) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Water and Environmental Engineering (FSv). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Macek navrhuje jako její členy 
prof. Dr. Ing. Karla Pavelku a Ing. Jaroslava Brauna, Ph.D. 

b) RVH schválila prof. Dr. Ing. Karla Pavelku a Ing. Jaroslava Brauna, Ph.D. 
jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

13) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Energetika a procesní inženýrství (FS). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jexe navrhuje jako její členy 
doc. Ing. Vladimíra Zmrhala, Ph.D. a prof. Ing. Jiřího Baštu, Ph.D. 

b) RVH schválila doc. Ing. Vladimíra Zmrhala, Ph.D. a prof. Ing. Jiřího Baštu, 
Ph.D. jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

14) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Výrobní inženýrství (FS). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jíra navrhuje jako její členy 
doc. Ing. Petra Koláře, Ph.D. a doc. Ing. Martina Mareše, Ph.D.  

b) RVH schválila doc. Ing. Petra Koláře, Ph.D. a doc. Ing. Martina Mareše, Ph.D. 
jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 
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15) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Radiologická technika (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny doc. Hozmana navrhuje jako její 
členy doc. Ing. Františka Podzimka, CSc. a doc. Dr. Ing. Milana Šiňora 

b) RVH schválila doc. Ing. Františka Podzimka, CSc. a doc. Dr. Ing. Milana 
Šiňora jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

16) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Aplikovaná informatika (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Tvrdík navrhuje jako její členy 
Ing. Jana Blahu a prof. Ing. Róberta Lórencze, CSc. 

b) RVH schválila Ing. Jana Blahu a prof. Ing. Róberta Lórencze, CSc. jako členy 
DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

17) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Matematické inženýrství (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Tvrdík navrhuje jako její členy 
Ing. Jana Blahu a RNDr. Luďka Kleprlíka, Ph.D. 

b) RVH schválila Ing. Jana Blahu a RNDr. Luďka Kleprlíka, Ph.D. jako členy 
DPS. 
 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

18) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Fyzikální inženýrství materiálů (FJFI). 
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a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jirásek navrhuje jako její členy 
prof. Ing. Petra Kabeleho, Ph.D. a doc. RNDr. Františka Chmelíka, CSc. 

b) RVH schválila prof. Ing. Petra Kabeleho, Ph.D. a doc. RNDr. Františka 
Chmelíka, CSc. jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

19) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Fyzikální elektronika (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jakovenko navrhuje jako její 
členy prof. Ing. David Vrba, Ph.D. a doc. RNDr. Jana Vovsa, CSc. 

b) RVH schválila prof. Ing. David Vrba, Ph.D. a doc. RNDr. Jana Vovsa, CSc. 
jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

20) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení DSP 
Kvantové technologie (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Pavlíková navrhuje jako její 
členy prof. RNDr. Miloše Nesládka, CSc. a prof. RNDr. Igora Medveďa, Ph.D. 

b) RVH schválila prof. RNDr. Miloše Nesládka, CSc. a prof. RNDr. Igora 
Medveďa, Ph.D. jako členy DPS. 
 

 

 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

21) Schválení členů dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Technika a technologie v	dopravě a spojích (FD). 
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a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Macek navrhuje jako její členy 
prof. Ing. Dr. Miroslava Svítka, dr.h.c. a Ing. Mgr. Radka Čecha, Ph.D. 

b) RVH schválila prof. Ing. Dr. Miroslava Svítka, dr.h.c. a Ing. Mgr. Radka 
Čecha, Ph.D. jako členy DPS. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
16 0 0 

 

22) Informace prorektora pro kvalitu ohledně využití finančních prostředků. 
a) Prorektor pro kvalitu představil využití finančních prostředků (IP projekt: 

Softwarová podpora procesů Institucionální akreditace) na Odboru pro 
kvalitu týkající se zavedení softwarové podpory pro RVH. 

b) Na dotaz prof. Tvrdíka doplnil prorektor Holý, že v	posledních 3 letech 
došlo k	pročištění uvnitř systému KOS, propojení se spisovou službou a 
vytvoření nového webu studijních programů. Byla dokončena data 
v	rámci bakalářského a magisterského studia, dále se postupuje 
v	doktorských studiích. Došlo k	vylepšení Datového skladu, část 
financování byla použita k	nakoupení SuperSetu. Prof. Tvrdík vznesl 
návrh požádat o větší financování, které by umožnilo vzniknout systému, 
podobnému SuperSetu, který by nahradil dokumenty v	PDF a Excel a 
lépe by umožnil práci s	hodnoceními a vytvářením analýz. Prorektor Holý 
upozornil na to, že kromě finanční stránky, není ani personální kapacita, 
která by mohla tyto problémy řešit. 

c) RVH bere na vědomí využití finančních prostředků pro zavedení 
softwarové podpory RVH.  
 

 

 

 

23) Příprava Dodatku Zprávy o kvalitě za rok 2024. 
a) Prof. Hájek představil plán přípravy Dodatku Zprávy o kvalitě za rok 2024. 

Další diskuze bude zařazena na dubnové zasedání. Podklady společně 
s	připomínkami Akademického senátu z	roku 2024 budou uloženy 
v	pracovním prostředí RVH.  
 

24) Různé 
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a) Doc. Řezníček upozornil členy RVH o možné problematice odpadajících 
vyučujících dní u mezifakultních studijních programů. 

b) Proběhla ukázka dat vyplněných v	KOS pro doktorské studijní programy, 
další informace budou členům RVH předloženy na dubnovém zasedání. 

c) Další zasedání: 15. 04., 13. 05., 17. 06. 
 
V	Praze 18. 03. 2025 


